北京工商大学博士学位论文预答辩情况报告表
Doctoral Dissertation Pre-Defense Report Form of BTBU
（本表一式一份学院审核完毕后由学院存档，导师或博士生本人留存复印件。此表根据博士研究生学位论文完成后的预答辩情况如实填写，最迟在学位论文正式答辩前60天完成）

This form will be archived by the college after the college’s review is completed, and the supervisor or doctoral students could keep a copy. This form should be filled out according to the pre-defense of the doctoral dissertation, and should be completed at least 60 days before the official defense of the dissertation. 

School:
Name：

Student ID：

Major：

Research field：

Supervisor：

一、学位论文题目：
1. Dissertation Title
学位论文中文摘要与关键词（由博士研究生本人填写，限800-1000字，五号字体单倍行间距排版打印）
	Dissertation abstract and key words including Chinese and English version (This part should be finished by student, 800-1000 words, Times New Roman, 9（The Font Size）, 18 (Row Spacing))



博士学位论文中主要创新点（由博士研究生本人填写，五号字体单倍行间距排版打印打印）：

	Major Innovation Points in Doctoral Dissertation (This part should be completed by student, Times New Roman, 9(The Font Size), 18 (Row Spacing))




博士在学期间发表的与博士学位论文相关的学术论文：（由博士研究生本人填写，五号字体打印）：
List published papers which is related to dissertation within study period time: (This part should be finished by student, Times New Roman, 9 (The Font Size))
	序号
No
	发表论文题目/获奖成果名称/专利
Published paper title；Name of award；patent
	刊物名称/授奖部门/专利号
Journal;Awarding Department; number of patent 
	刊物或奖励级别
Journal impact factor 
	发表/获奖/专利审批时间
Issuing time; awarding Time 
	对应博士学位论文章节
Corresponding with dissertation part
	署名

排序
Student ranking position 

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	


二、博士研究生预答辩专家组（此栏由预答辩专家组指定教师用正楷字体填写工整）
Pre Defense Committee members (this part is finished by teacher appointed by committee) 
	组成
	姓名
	职称
	所在单位及学科专长
	（出席者）

签名

	组长
	
	
	
	

	成员
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


三、博士学位论文预答辩记录：（此栏由预答辩专家组指定教师用正楷字体填写工整）
Record of dissertation defense: (this part is finished by teacher appointed by committee)
	                               记录人签名：                 年   月   日


预答辩记录可另附页

四、学位论文内容的审查（此栏由预答辩专家组讨论之后在相应栏目内打√）： 
Comments of the committee (this part is finished by teacher appointed by committee)
	审查项目
	通过
	不通过
	审查项目
	通过
	不通过

	论文选题意义
	
	
	主要观点论据的充分性
	
	

	论文创造性成果
	
	
	论文的逻辑严密性
	
	

	文献资料掌握程度
	
	
	论文表达条理清晰，重点突出，文字规范、简洁
	
	

	所用资料可靠性、实验结果和计算数据可靠性、工作量
	
	
	预答辩表达、条理和层次、答辩材料的制作
	
	

	博士研究生预答辩专家组对研究生学位论文的总体评价
	


五、博士研究生预答辩专家组对论文的修改意见（此栏由预答辩专家组讨论之后填写）
The revision opinions of the doctoral student pre-defense expert group on the dissertation (this part is finished by teacher appointed by committee)
	                                专家组组长签名：          年    月    日       可另附页。


六、学院综合审查意见（本栏由学院综合审查之后在相应栏打√，并填写处理决定）：
Comments of school 
	□同意进入正式答辩申请阶段；
□按照专家组意见对论文进行修改后方可进入正式答辩申请阶段；
□不合格。对论文进行修改且三个月以后重新进行预答辩。
如遇特殊情况，处理决定如下：
                           院（所）学位分会负责人（签名）：              年   月   日
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